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CSELEKEDNI, VAGY ISTENRE VÁRNI? 
Kántor Ferenc élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

Budapest, 2022.10.16. 
 

Nagyon nagy szeretettel köszöntünk benneteket. Cselekedni, vagy Istenre várni? Ez az a téma, 
amiről ma szeretnék nektek szólni, és köszönjük az Úrnak minden Igéjét, az Ő felkent beszédét, 
mert az Evangélium Isten Igéje, az Ő ereje. És ez az erő, ennek az Evangéliumnak az ereje, Isten 
ereje ott van benned, és ha hittel szólod Isten Igéjét, akkor annak az erőnek meg kell nyilvánulnia az 
életedben. Mert az Ige mondja, hogy az Evangélium Isten ereje. Az Evangélium, az Ige Ő maga, és 
ha szólod, akkor az Ő beszédét szólod. Úgyhogy cselekedni, vagy Istenre várni?  

Először is tisztában kell lennünk azzal, hogy Isten gyermekei vagyunk, az Úr bennünk lakozást 
vett, és nemcsak hogy lakozást vett, hanem igazából az Ő teljes isteni ereje ott lakozik bennünk. Ott 
van bennünk az az erő, az a hatalom, az a készség, hogy azt a győztes életet, amit Ő odaadott ne-
künk, azt meg tudjuk élni, hogy győztes életet tudjunk élni. Ehhez pedig nekünk cselekedni kell. 
Patthelyzet van akkor, amikor Istenre várunk. Vannak dolgok, amikor valamit letettél az Úr elé, és 
vársz rá, de ahhoz előbb neked cselekedned kell, és utána vársz az Urra. De ha csak az Úrra vársz, 
akkor Ő arra vár, hogy te lépjél valamit, mert az Úrnak látnia kell, hogy te melyik irányba mész. A 
hit útján, az isteni úton, vagy megyünk a saját fejünk után, amit esetleg elképzelünk, elterveztünk, 
és arra akarjuk Istent rávenni, hogy áldja meg azt, amit mi kitaláltunk. Nem biztos, hogy működni 
fog, és nem biztos, hogy jól járunk vele, ha nem keressük az Urat! Tehát meg kell engedned ma-
gadnak, hogy azzá az erővé váljál, amihez imádkozol. Engedd meg magadnak! Miért nincs ke-
resztényeknek hite abban, hogy Istennek egy picike kis darabkája vagyunk? És az a picike kis 
darabka, amik mi vagyunk, az mindennél hatalmasabb, az mindennél nagyobb. Mindennél nagyobb. 
Majd rátérünk az Igére, hogy „nagyobb Ő, aki bennünk van, mint az, aki e világban van.” Nem kell 
neked harcolnod senkivel. Neked egyet kell tenned, az Úrral kéz a kézben járnod, az Úr vezetésében 
járnod! Amikor megértést kapunk arról, hogy Istennek az az ereje, ami bennünk van, az sokkal 
nagyobb mindennél, akkor nem azon fogunk dolgozni, hogy valaki ellen, az ördög ellen harcoljunk, 
mert az le van győzve, ki van üresítve. Meg van bénítva. Nem tehet semmit. Amikor ő rád néz, látja 
benned az Atyát. Látja benned a Fiút. Látja benned a Szent Szellemet. Ez egy olyan világosság, ez 
egy olyan erő, ez egy olyan hatalom, ami által azt mondja, hogy: én ezt az embert kerülöm. Mert 
tudja, tudja, hogy a győzelem ott van benned. A győzelem a tied. 

És amikor tudatosul bennünk, hogy ki van bennünk, hogy Isten gyermekei vagyunk, hogy 
nemcsak Isten gyermekei vagyunk, hanem Isten lakozik bennünk, hogy ez a testünk az élő Isten 
temploma, akkor részt fogsz tudni venni az életedben a megoldásokon. Mert vannak megoldásra 
váró feladatok és helyzetek. Ugye? De addig, amíg elkülönítjük magunkat Istentől, addig bizony ott 
fogunk ülni a padlón. Segítségért fogsz imádkozni újra és újra, mert nem tudod még, hogy ki vagy, 
nem tudod, hogy mivel rendelkezel. Meg kell értened, hogy Isten már megáldott minket minden 
áldással a Jézus Krisztuson keresztül, a mennyekből. Ott van benned minden, ami ehhez az élethez, 
a győzelemhez kell, ott van benned minden. Nem kell kétségbe esned, nem kell siránkoznod, egyet 
kell tenned, hogy hinned kell Benne! Talpra állsz, és kezded Isten Igéjét szólni az életed felett, és 
akkor, amikor ezt teszed, akkor felállsz a padlóról, kikerülsz a siránkozásból, és amikor ezt teszed, 
akkor Isten világossága felé fordulsz, mert Ő a hitet tudja megválaszolni. És amikor Isten világos-
ságához fordulsz, az az erő, az az isteni erő, amely benned van, az működésbe fog lépni. A te érdek-
edben! Érted fog munkálkodni. Ahogy az 1János 4,17 mondja: 

1János 4,17. 
17. Azzal lett teljessé a szeretet közöttünk, hogy bizodalmunk van az ítélet napjához, mert 

amint Ő van, úgy vagyunk mi is e világban. 
Úgy kéne lennünk! Úgy kell lennünk, ahogy Ő volt ebben a világban. Győztesen! Az Atya 

vezetésében, a Szent Szellem vezetésében, az Isten erejében, és akkor az életünk nagyon jól fog 
menni.  
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A 3János 2 egy nagyon régi kedvenc Igém, amikor újjászülettünk sok-sok évvel ezelőtt, ez az Ige 
nagyon megérintett engem, és közel került hozzám, bele a szívembe, és most, ahogy készültem erre 
az alkalomra, megint elém jött ez az Ige, úgyhogy egy kicsit erről szeretnék szólni. Tehát a 3János 
2-es Igéje. A mostani fordításban úgy van, hogy: 

3János 1,2.  
2. Szeretettem, mindenek felett azért imádkozom, hogy gyarapodhassál és jó egészségben 

légy, mint ahogy a lelked is gyarapodik. 
Igen. Van egy régebbi fordítás, amely így szól:  
3János 2. HUNK fordítás 
2. Szeretett barátom, kívánom, hogy mindenben jól legyen dolgod, és légy egészséges, amint 

jó dolga van a lelkednek. 
Amit ki szeretnék itt emelni, lássátok, hogy a lélekről beszél. A lélek, ami nagyon fontos az 

életünkben. Szellem, lélek és test vagyunk. A szellemünk és a lelkünk örökkévaló. A szellemünk el 
van pecsételve, de a lelkünk az, amivel foglalkoznunk kell. A lélek az, ahol megjelennek a gon-
dolataid, ahol kapod az információt a világból, ahol meghallod Istennek a benned lakozó hangját, 
amikor szól hozzád. Ezt is ott hallod meg. Ezért nagyon fontos, ahogy az Ige is mondja, hogy 
csendesedjetek el. Ahhoz, hogy a világ zaját ki tudjuk zárni, és meghalljuk a bennünk lévő Istennek 
a vezetését, ahhoz el kell csendesednünk, hogy meghalljuk azt a lágy, csendes, szelíd hangot, mert 
ez a szeretet hangja. És a szeretet semmit nem fog rád erőltetni. Semmit. Nem fogja azt mondani, 
hogy márpedig így csináljad, márpedig ezt kell tenned! Ő felajánlja neked a legjobbat, mert tudnod 
kell, hogy az a csendes, belső hang, ami szól hozzád, az mindig a javadat akarja. Mindig a legjobbat 
akarja neked. Mindig. Ő azt akarja, hogy a legjobb legyen az életedben. Ő így szól hozzád, de nem 
erőlteti rád, mert szabad akaratod van, választhatsz. Mert annyira szeret téged, hogy szabad akaratot 
adott, hogy melyik utat választod, és ha meghallod az Ő hangját és Őt választod, akkor biztos 
lehetsz benne, hogy megtapasztalod az Ő segítségét. Az Ő vezetését és az Ő támogatását, és amikor 
Őrá hallgatsz, akkor, ahogy az Ige is mondja, a lelked jó állapotban lesz. Ahogy az Ige is mondja, 
azért imádkozom, hogy gyarapodhassál és jó egészségben legyél, mint ahogy a lelked is gyara-
podik. Először a lelkednek kell gyarapodnia. Először az ismeretet kell magadhoz venned. Először 
ismerned kell és gyarapítanod kell a lelkedet Isten Igéjével, és ezek a dolgok megjelennek az 
életedben. Így működik. Nagyon sok olyan dolog jelenik meg az életünkben, ami nem jó, ami nem 
kívánatos. Miért? Mert a lelkünknek engedtük, hogy ezzel táplálkozzon. Mert az életünk, hogy mi-
lyen lesz, az attól függ, hogy a lelkünket mivel tápláljuk.  

Jakab 1,21. 
21. Elvetvén azért minden undokságot és a gonoszságnak sokaságát, szelídséggel fogad-

játok a beoltott Igét, amely képes megmenteni a lelkeiteket. 
Halleluja! Mire képes az Ige? Ahogy Isten Igéjét veszed magadhoz, a lelked egyre jobban fog 

gyarapodni, épülni, növekedni Isten erejében, Isten ismeretében. Így fogsz egyre kevésbé megijedni, így 
fogsz egyre kevésbé félni a külső dolgoktól.  

Mert a világ gondoskodik arról, hogy ne legyen békessége az embereknek! Istentől jön a bé-
kesség, és mikor Ő mond neked valamit, és te meghallod, az békeséggel fog eltölteni, mert a Sze-
retet szól hozzád, akkor békességet fogsz kapni. A világ gondoskodik arról, hogy az emberek fo-
lyamatosan, a nap huszonnégy órájában a félelmet hallják. És mi történik a lelkükkel? Megbeteg-
szik. Ahogy az Ige is mondja, hogy a félelem beteggé tesz. Ezt teszi a félelem. A félelem az nem 
más, mint egy gyilkos az embereknek. Először lelki síkon gyilkos, aztán fizikai síkon, ezt teszi a 
félelem, és ezt hallod mindenhonnan, ezért ezeket ki kell tenned! Azt mondja, hogy képes a lelkedet 
megmenteni. Mi az, ami képes? Isten Igéje! Egyedül az képes. Amikor Isten Igéjét veszed magad-
hoz, az békességet, nyugodalmat és áldást fog hozni az életedben, mert az Ige az Isten maga, az 
Evangélium maga Isten, ugye? 

Tudod, a lélek halhatatlan. Amikor egy nap befejezzük a földi pályafutásunkat és fölkerülünk az 
örökkévalóságba, a mennyei hazába, a szellemünk és a lelkünk jön velünk. A test az itt marad 
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enyészetnek. A test jelen pillanatban azt a célt szolgálja, hogy a szellemednek és a lelkednek a háza, 
erre való, de a szellemünk és a lelkünk örök. Ezért mondja Jézus is, hogy ne a földi kincseket gyűjt-
sed, ne azokra fájjon a szíved, hanem kincseket gyűjts, hova? A szívedbe! Mert azokat magaddal 
tudod vinni, és azt magaddal viszed, és minél több Igét veszel magadhoz, minél többet elmélkedsz 
és gondolkodsz Isten Igéjén, a lelkednek így lesz meg a kövérsége, a gazdagsága.  

A múltkorában láttunk a tévében egy filmet, ilyen digitalizációs világról szól, amikor már 
semmit nem kell csinálnod, csak állsz, egyet gondolsz, meg egyet csettintesz, és akkor minden 
kialakul körülötted. Magyarul, el voltak kényelmesedve. Volt egy tizenkét-tizenhárom év körüli test-
vérpár, egy fiú meg egy lány, a film címe az volt, hogy Kémkölykök. Nem titok, és ezek a gyerekek 
az anyjukat, apjukat követték, ők is kémkedtek, és elkerültek egy szigetre, amiről úgy gondolták, 
hogy lakatlan sziget. Na, de mit csináljanak? Tele voltak kütyüvel, pl. volt egy ilyen kis kütyüke, 
amit, ha eldobnak, akkor magától egy sátor felépül. Eldobta, nem épült fel a sátor, a kütyüke ott 
maradt a homokban. Akkor volt egy másik kütyü, amelyik a technikát fogja előhozni. Azt is el-
dobták, az sem működött. Egymásra néztek, a kisfiú megszólal, mondja a nővérének: Talán csak 
nem gondolkodnunk kell? De, igen!  

Az Ige mire buzdít minket? Arra, hogy gondolkodjunk! Gondolkodjunk! Mert akkor meg-
vizsgálod azt, hogy jó, vagy nem jó. Gondolkodj el Isten Igéjén! Ahogy az Ige is mondja: erről gond-
olkodjál éjjel-nappal! Megvan a huszonnégy órás elfoglaltságod, kész. Főzés közben, takarítás 
közben is tudsz róla gondolkodni. Elő tud jönni Isten Igéje, és tudsz rajta gondolkodni, és amikor 
gondolkodsz, akkor meg fogod kapni a választ, meg fogod kapni a bölcsességet, meg fogod kapni a 
kijelentést. Mi fog történni? A lelked kövérsége fog előjönni. A lelkedet táplálod vele, és így jön elő 
Isten áldása az életünkre, mert a lélek örökkévaló, és azt mondja az Ige, hogy Ő képes megmenteni 
a lelkünket. Halleluja!  

Ez a lélek az, ami érzékeli a szellemi részünket, ezért nagyon fontos, hogy hogyan gondozod a lel-
kedet. Szellem, lélek, test. A lélek van középen. Ha úgy tetszik, akkor belülről kifele. A legbensőbb 
lényünk a szellemünk. Utána következik a lelkünk, és aztán jön a testünk, amit látunk, és amikor a 
lélekről szól az Úr, az van középen. A lélek az, amely kapja az információt a külső fizikai világból. 
Nézel tévét, hallgatod a rádiót, hallgatod a szomszédot, egyebek, stb. Hova jön az információ? A 
lelkedhez. És amikor szól Isten Szelleme hozzád, hova jön az információ? Szintén a lelkednél fog 
tudatosulni, hogy mit mondott az Úr neked. Ezért nagyon fontos a lelked állapota, ahogy az Ige is 
mondja. Az Ige tudja a lelkünket megmenteni, tisztán tartani, hogy halljunk Istentől. Ezért nagyon 
fontos, hogy min elmélkedsz és min gondolkodsz.  

Mik jellemzik a lelket? Mivel a szellemtől hall, ezért erkölcsös öntudat, a lelked által tudod Istent 
minél jobban megismerni, és a lelkünkben, ahogy megértjük Isten Igéjét, hogy Isten ereje működik 
az életünkben, ahogy a lelkünk bővölködik Isten ismeretében, úgy tudunk eggyé válni Istennel, 
ahogy Ő van. Ez nagyon fontos! Mivel az Úrban vagyunk, nagyon fontos, hogy a jó erkölcsöt, ahogy 
az Ige is mondja, meg ne rontsuk! Tehát nagyon fontos, hogy a lelkünk is egy erkölcsi gondol-
kodású legyen! Vizsgáljunk meg dolgokat! Az ember lelke szellemi tevékenység nélkül eltesped, 
úgy lehet mondani, hogy szellemileg halott! Ezért nagyon fontos, hogy Isten Igéjével öntözzed, 
tápláljad a benned lakozó lelkedet, mert az Ige is mondja, hogy ez nekünk az egészséget hozza, az 
áldást, és a bővölködést az életünkben. A szellem és a lélek, és a test. Amikor Isten szól hozzád 
megcselekszed-e, amit mond neked? Megléped, amit mond neked? Vagy ha valamit léptél, meg-
hallod-e esetleg, ha az nem jó? Meghallod-e és kiigazítod-e magad? Mert a lelkünkhöz tartozik a 
gondolkodás, ahogy az előbb is mondtam, csak azon gondolkodjatok, ami jó, ami hasznos, ami 
szép, ami tiszta stb. Ez fogja a lelkünket gyarapítani, erősíteni. A gondolkodás nagyon fontos, hogy 
min gondolkodunk, mert a gondolataink a táptalaja azoknak a dolgoknak, amiket hallunk, és amit 
befogadunk. Úgy képzeld el, hogy a gondolataid az olyan, mint egy termőföld. A termőföld arra 
van ítélve, hogy minden olyan magot, ami belekerül, elkezdi táplálni. Lehet az jó mag, lehet az 
rossz mag. Elkezdi táplálni, ezért nagyon fontos, hogy odafigyeljünk, mert mind a kettő ki fog 
növekedni, és mind a kettő aratásra kerül. Ezért gondolj úgy a te gondolataidra, hogy az egy talaj, 



Krisztus Szeretete Egyház, XX. Budapest, Pesterzsébet, Török Flóris u. 76. – www.ksze.org 
 

 4 

egy olyan talaj, hogy amit oda beültetsz, ahogy a magvető is elveti a magot, ha valamit hallasz, 
elmélkedsz és gondolkodsz rajta, az előbb-utóbb gyökeret fog ereszteni a gondolataidban. Előbb-
utóbb meg fog benned foganni, és ha megfogant, az elkezd növekedni. És eljön az aratás ideje, és a 
talaj nem fogja megkülönböztetni, hogy jó vagy nem jó, de te, amikor a lelkedben erősödsz, akkor 
meg fogod ismerni azt, hogy az a dolog jó vagy nem jó? Áldás vagy nem áldás? Kell nekem, vagy 
nem kell nekem? Le akarom aratni, vagy nem akarom learatni? És ez tőled függ, senki mástól, senki 
mástól. A gondolataid hol járnak, min járnak? Mert előbb-utóbb az gyökeret ver és termést fog 
hozni az életedben.  

Menjünk el a Márk evangélium 11. fejezetére, nézzük meg Isten Igéjét!  
Márk 11,22–24. 
22. És Jézus felelvén, monda nékik: Legyen hitetek Istenben.  
Nekem jobban tetszik az a fordítás, – mert van egy olyan fordítás –, amely azt mondja, hogy 

„Nektek már isteni hitetek van”. Mert amikor újjászülettünk, akkor megkaptuk a hit szellemét, ezt a 
Korinthusi levélben olvashatod. El vagy látva azzal a hittel, azzal a természetfeletti hittel, ami által 
Isten dolgaiban tudsz hinni, és úgy tudsz tenni, mint Ő, mert a természetfeletti hit ott van benned, 
hisz úgy tudtál újjászületni. A fizikai hited megvan, leültél a székre és nem izgultál, hogy vajon el 
fog-e bírni. Tudtad, hogy el fog bírni a szék. Megkaptad a természetfeletti hitet is, tehát isteni hited 
van. Igen. Cselekszel vagy Istenre vársz? Itt Isten szellemi törvényének az egyik leghatalmasabb 
törvényét olvashatjuk: 

23. Mert bizony mondom néktek…  
Nem sokszor találkozol a Bibliában ezzel a mondattal. Jézus akkor használta ezt a „bizony 

mondom néktek” kifejezést, mikor nyomatékosan, nagyon fontos dolgot közölt a tanítványokkal, 
vagy a körülötte állókkal, mikor nagyon fontos dolgot akart közölni, hogy erre figyeljetek oda, 
„bizony mondom néktek”. Erre biztos a tanítványok felnéztek, hogy „Húha, ezt ritkán mondja az 
Úr, erre oda kell figyelni!” Ez Istennek, a szellemi törvénynek a leghatalmasabb törvénye. Így szól:  

…ha valaki azt mondja ennek a hegynek: Kelj fel és ugorjál a tengerbe! és szívében nem 
kételkedik, hanem hiszi, hogy amit mond, megtörténik, meg lesz néki, amit mondott.  

Itt Jézus a hatalom szavát, a kimondott szavak hatalmát tanítja nekünk. Elmondja, mi lesz annak 
a következménye, ha megszólítod a problémát az életedben, vagy nem a problémádról beszélsz 
mindig, hanem arról beszélsz folyamatosan, amit szeretnél, hogy megváltozzon, ami nem jó. Ha 
folyamatosan arról beszélsz, amit szeretnél, hogy megváltozzon és arról beszélsz, hogy milyen 
állapotban vagy most, akkor folyamatosan az lesz meg neked. Akkor azt a hegyet nem meg-
szólítottad, hogy vesse magát a tengerbe, hanem elkezdted szépen építeni, hogy még nagyobb legyen.  

Mit mond Isten Igéje? Ha valaki azt mondja ennek a hegynek: Kelj fel és ugorjál a tengerbe! És 
a szívében nem kételkedik, meglesz néki, amit mondott. Szentjeim, sokszor használtuk és nem 
működött. Nem jött valóságba! Ugye, ismerjük azt a Bibliából, hogy ha ketten egy akaraton van-
nak? Most akkor nézzél magadra! Először is azt mondja az Ige, hogy ha a szívében nem kételkedik. 
A szívedben, ott legbelül nem kételkedsz, hanem hiszed, hogy amit kimondasz, az meglesz. Itt jön 
az, hogy a szívednek, és az elmédnek – a gondolataidnak – összhangba kell kerülniük. Meg kell 
egyezniük! Mert ha az a kettő nem egyezik meg, akkor szólongathatod a hegyet, az nem fogja 
bevetni magát a tengerbe.  

Nagyon sokan így vannak, hogy csak mondják, mondják, mondják, aztán két perc múlva az 
ellenkezőjéről beszélnek. Miért? Mert a szíve, és a gondolata, az elméje nem egyezett meg. Kenneth 
Haginhez egyszer odament valaki a nagy gazdasági válság idején és azt mondta neki: Hagin testvér, 
imádkoznál, hogy elkeljen a telek, amit el szeretnék adni? Most pang az üzlet, de ha imádkozol, 
biztos meglesz. Kenneth Hagin, miután értelemmel imádkozott, megkérdezte az illetőt: Hiszed-e, 
hogy elkelt a telek? Hát, nem is tudom! Jó, akkor sztornó az egész! Tehát neked személyesen van 
hatalmad, ott van benned a hatalom, ott van benned az erő, és amikor a szívedben hiszed és az 
elmédben is megegyezel vele, akkor megszólíthatod a hegyet. Mit kell ezért tenned? Elmélkedjél, 
gondolkodjál Isten Igéjén! Ne Istenre várjál, hanem cselekedjél! Ne Istenre várjál!  
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Isten már mindent odaadott nekünk, ami az életre és az istenfélelemre szükséges. Minden ott van 
nekünk! Mindennel rendelkezel! Minden a tiéd! Azt mondta az Úr, hogy mindenem a tiéd. Sőt 
Jézus még azt is mondta, hogy még nagyobbakat fogtok cselekedni, mint amit én tettem. Megvan a 
készség, ott van bennünk. Istennek minden ereje, képessége ott van bennünk. Használni kell! Föl 
kell kelni és használni kell! A szívedben hinni és az elmédben megegyezni, és úgy megszólítani a 
hegyet. Mert azt mondja, hogy akkor az meg fog történni, amit mondtál. De csak akkor fog 
megtörténni! Ehhez időt kell tölteni az Úrral. Ezért a gondolataidat Isten irányába kell helyezned. 
Istentől jövő magokat kell elhelyezned a gondolataidba, hogy azok leüljenek a lelkedbe és úgy 
gondolkodjál, ahogy a szívedből jön, hogy ez a kettő megegyezzen. Hívhatsz valakit segítségül, 
akivel ketten egy akaraton imádkoztok. „Te olyan szépen imádkozol. Gyere, imádkozzál, ha te imádko-
zol, biztos valóságba jön!” 

Hol a te hited? Itt vannak például a kenetes ruhaneműk. Ha annak, akinek viszed, nincs ott a hite 
abban, hogy ez neki meghozza az áldást, meghozza a gyógyulást, akkor nem fog működni! Hinned 
kell, mert hit nélkül nem tudunk semmit elvenni Istentől. A hit pedig cselekedetek nélkül milyen? 
Halott! A hit cselekedetek nélkül halott. Tehát, ha nem cselekszel, akkor nem fog működni. Cselek-
szel vagy Istenre vársz? Isten rád vár: Fiam, tegyél már valamit, hogy tudjak neked segíteni, hogy 
tudjak veled együtt menni! Az én erőmet, a hatalmamat szóljad! Erről szól, ezt mondja ez az Ige is:  

24. Azért mondom néktek: Amit csak kívántok, amikor imádkoztok higgyétek, hogy meg-
kaptátok, és meglesz az néktek. 

Mit mond itt az Ige? Ez nagyon fontos! Amikor kívánsz valamit és azért imádkozol, hogy kell rá 
tekintened? Hogy az már neked megvan! A birtokodban van! A tied! Erre úgy kell tekintened, hogy 
becsukom a szemem és már tapogatom is, mert megvan. Ez a hit. Ez a természetfeletti hit, amikor 
imádkozol, ezt kijelented. Nem könyörögsz az Úrnak, nem esdekelsz az Úrnak, hogy add már meg 
nekem! Hanem kijelented: Probléma, félre az életemből! Köszönöm neked, Uram, hogy a megoldás 
megvan. És mit fogsz utána tenni? Hálát adsz az Úrnak! Amikor csak ez a dolog eszedbe jut, akkor 
onnantól kezdve csak hálát adsz az Úrnak és köszönöd Neki. Mert mit fogod ez tenni? Egy olyan 
áldás légkör kell, hogy téged körülvegyen, hogy amikor csak rágondolsz erre a dologra, hogy 
biztosan kijelentsd: ó, hát ez már nekem megvan! Ezért nem kell még egyszer könyörögnöm, nem 
kell még egyszer kérnem! Így kell gondolkodni, amíg kialakul körülötted ez a légkör, hogy „de jó 
Uram, ez megvan! Egyszer kértem, ámen, halleluja és ez már megvan!” Isten erre vár. Erre vár, 
hogy cselekedjünk, mert a hit cselekedetek nélkül halott.  

De ha a cselekedeteinkben nincs ott a hit, az se sokat ér. Ahogy az előbb mondtam, úgy nem 
működik, hogy te imádkozzál, te hiszel, én meg majd cselekszem. Nem! Egyszemélyben neked kell 
hinned és cselekedned. Ez így komplett és ez így működik. Isten nem választotta szét.  

A félelem és az aggodalom megbénítja a hitet. Nem tudom, hány százszor szerepel a Bibliában, 
hogy ne félj. Nagyon sokszor. Ne félj, mert a félelem gyötrelemmel jár. A félelem kikapcsolja a hitet. A 
félelem aggodalommal jár, kétségbeeséssel jár, csüggedéssel. A lelked elkezd kiszáradni. Egyre többet 
gondolsz arra, hogy mennyi problémád és mennyi gondod van az életedben, és ezáltal a lelked 
elkezd egy haldokló állapotba kerülni. Az Ige képes megmenteni a lelkünket. Az Ige képes a 
lelkünket erőssé tenni, hogy ki tudjad mondani azt, hogy ez a hegy most kitakarodik az életemből, 
beleveti magát a tengerbe, mert a győzelem és az áldás az enyém! Ehhez az kell, hogy a lelkedet 
tápláljad, az kell, hogy a gondolataidba Isten Igéjét vesd el. Az áldott jó magokat vesd el, mert Isten 
Igéje jó mag.  

A Biblia beszél a gyerekekről. Gyermeki lelkület, gyermeki hit. Milyen egy gyermek? Egy nyolc, 
tíz, tizenkét éves gyermek nem aggódik azon: Lesz-e holnap mit ennem? Miből fogom kifizetni a 
számlámat? Hogy lesz az autó megjavítva? Nem gondolkozik ezen, élvezi az életet gondtalanul. 
Miért? Mert tudja, hogy van mögötte egy támasz. Nekünk is így kell gondolkodni. Nem véletlenül 
beszél Jézus a gyermeki lelkületről. Van egy Édesatyánk, aki azt mondja, hogy ne félj, csak higgyed 
és szólj és megvan neked! Mi a legnagyobb gondja a gyermeknek? Meddig maradhatok kinn 
játszani? Remélem, minél tovább, nem kell olyan korán bemenni. Ugye? Nem gondol a másnapra. 
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A másnapra csak akkor gondol, amikor karácsony másnapja jön, akkor jaj, de jó, jönnek az 
ajándékok, de jó, eszünk sütit, meg egyebek. De különben nem.  

Ha bízunk Istenben, akkor nem az aggodalom fogja kitölteni az életünket, mert tudjuk, hogy a 
Nagyobb van velünk és bennünk. Bennünk, ott benned. A te tested az élő Isten temploma. Ezt nem 
mindenki mondhatja el magáról, csak mi, hogy egy olyan csodálatos áldásban részesedtünk Isten 
szeretetéből, hogy az a pici kis darabka, amit adott Ő magából, az sokkal nagyobb, mint ami ebben 
a világban van. Mindennél nagyobb. Mindent le tudsz vele győzni. Mindenen át tudsz menni. Isten 
a szeretetnek az Istene, és amikor teremtett minket Isten, az a szeretet ott van benned.   

1János 4,4. 
4. Ti az Istentől vagytok fiacskáim, és legyőztétek azokat; mert nagyobb Ő, aki bennetek 

van, mint az, aki e világban van. 
Halleluja! Nagyon tetszik ez az Ige. Mi az Istentől vagyunk, Isten lakozik bennünk, Isten sze-

retete van bennünk, mert így lettünk teremtve.  
Egy csodálatos bizonyságot láttam, hallottam. Nem Magyarországon történt, megszületett egy 

anyukának egy ikerpárja. Ahogy megszülettek a gyerkőcök, az ikerpár, az egyikkel egy kis prob-
léma támadt és különválasztották őket. Egyiket bevitték az egyik szobába, a másikat a másik 
szobába. Az egyik babának, akinél a probléma volt, az életfunkciója kezdett gyengülni. Az ápolónő, 
mivel ott volt egy olyan törvény, hogy az ikreket nem lehet egymás mellé rakni a szülőszobán, ő 
úgy gondolta, hogy ő megszegi ezt a szabályt és odavitte ezt a kicsi gyermeket a testvére mellé, 
amelyik egészséges volt. Azt mondja ez az ápolónő, hogy ő még ilyent nem látott. Mi történt? Az az 
egészséges újszülött átkarolta a testvérét.  

Ahogy ott állt az az ápolónő percről percre látta, hogy az életfunkciója visszatér a testvérének. 
Eltelt egy-két óra és teljesen egészséges lett az a gyermek. A szeretet! A szeretet! Ez a szeretet ott van! 
Ti az Istentől vagytok fiacskáim, és legyőztétek azokat. Soha ne feledd el, hogy Istenhez tartozol, hogy 
Isten gyermeke vagy, hogy Ő teremtett, Ő alkotott és Ő ruházott fel minden erővel téged.  

Isten gondolatod legyen, hogy Isten jó, Isten a szeretet. Isten szeretete nem egy rendszer. A 
rendszerek változnak, Isten szeretete állandó. Nem lapozunk oda, de a Jakab levélben megtalál-
hatod, azt hiszem az első fejezetében, hogy Istennél még a változásnak az árnyéka sem áll fent. Az 
Ő szeretete állandó. Ne feledd el, hogy Istenhez tartozol és Ő a szeretet! Te vagy az Ő szeretett 
gyermeke, akit szeret. Szeret téged és a legjobbat adja neked. Isten része vagy. Nem mindenki tudja 
ezt elmondani magáról. Ezt tudatosítd magadban, mert akkor bátrabban, erőteljesebben fogsz lépni, 
amikor valamit meg akarsz tenni.  

Isten akarata az, ahogy mondja az Ige, hogy üdvözüljünk és az igazság ismeretére eljussunk. 
Isten azt akarja, hogy miután üdvözültünk, épüljünk és erősödjünk, a bölcsesség és a kijelentés egyre 
több legyen az életünkben. Azt akarja, hogy az a győzelem, amit odaadott nekünk, az a győzelem, 
ami ott van benned, megvalósuljon, láthatóvá váljon az életedben. Mert azt mondja itt az Ige, hogy 
le van győzve mindaz, ami a világban van. A győzelem a miénk! Miénk a győzelem. Isten része 
vagyunk. Azért létezünk, hogy felerősítsük a teremtő erőt az életünkben, hogy Istennek az ismerete 
egyre erőteljesebb legyen és egyre jobban eggyé váljunk, egyre jobban összefonódjunk Vele, egyre 
jobban harmonizálva együtt tudjunk járni Istennel. Azért vagyunk itt, hogy eggyé váljunk Vele. Ő 
azt akarja, hogy odaadja nekünk, amire szükségünk van, sőt az Ő végtelen szeretetéből még talán 
többet is, mint amit szeretnénk.  

Isten azt akarja, hogy ezen a földön az Atyának a kinyilatkoztatása legyünk. Mert az Atya az Ő 
gyermekein keresztül tudja kinyilatkoztatni magát. Rajtad keresztül tudja magát megmutatni, hogy 
Ő ki. A mi életünknek vissza kell tükröznie, hogy mi Isten gyermekei vagyunk. Meg kell nyilvánul-
ni az életünk fölött, hogy mi Isten gyermekei vagyunk. Miről ismerik meg az Atyát? Az Atyát nem 
látta senki. Az Atya ott van a szívünkben. Miről fogják megismerni az Atyát? Ahogy élünk, ahogy 
beszélünk és ahogy cselekszünk, mert mi vagyunk a visszatükröződése az Atyának. Ugye?  

Ne félj, tudják, hogy gyülekezetbe jársz. Ezért aztán még éjjellátóval is figyelnek, hogy hát ez 
keresztény. Ajjaj! Sok-sok évvel ezelőtt volt, mikor valahol vidéken tartottunk egy alkalmat és 
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akkor beszélgettünk a pásztorral, jó hangulat volt, jót nevettünk. Egyszer csak jöttek, hogy hát te 
nevetsz? Miért? Mert tudjátok, sokan úgy képzelik el a keresztényt, hogy olyan, mint a robot. Nem! 
Örülj, örvendj, Isten népe! Lehet mosolyogni, lehet nevetni. Kétségbe volt esve, hogy nevettünk ott 
a pásztorral. Mondtam neki, hogy nem baj, gyermekem, gyere többet és akkor te is megtanulsz 
majd nevetni az Úrban. Örülj, örvendj, Isten népe! Ugye?  

Szentjeim, meg kell valamit érteni, Isten a szeretet, s felruházott minket minden mennyei erővel, 
minden olyan képességgel, hogy győztes életet éljünk.  

Amikor szenvedünk, nehézség van az életünkben, nehézségeken megyünk keresztül, hegyeket 
mászunk, ez nem azt jelenti, hogy Isten ezt azért adta volna, hogy ezáltal majd úgy a méltóság-
érzetünk jobb lesz, hogy Istentől el tudjunk valamit venni. Nem! Nem!  

Ebben az életben, ha valami megoldásra váró feladat van, az azért van, hogy a hitedet erősítsed. 
Jézus nem ígérte, hogy miután újjászülettünk, akkor úgy megyünk az életünkön át, mint kés a 
vajban. Kell, hogy a hitedet eddzed, kell, hogy a hitedet erősítsed. A hitedet pedig úgy tudod 
erősíteni, hogy amikor találkozol egy heggyel az életedben, egy problémával, egy megoldásra váró 
feladattal, akkor nem kétségbe esel, hanem veszed Isten Igéjét, veszed a hitedet és szólsz ahhoz a 
hegyhez. Mert a hit szükséges! Hit, remény, szeretet! Ez a három, ahogy az Ige is mondja, és a 
szeretet megmarad, meg a hit. Ez kell, hogy működjön! Odafönt is ez fog működni, de itt is ez kell, 
hogy működjön. A szeretet által munkálkodó hit. Ez fontos! Ha csodákat akarsz az életedben, akkor 
elmélkedj, gondolkodj, imádkozz, szólj a hegyhez, és nagyon fontos a szeretet. Minden lehetséges 
annak, aki hisz.  

Sok-sok évvel ezelőtt – ma is megvan nekem ez a videó – Dél-Amerikában egy falucskában volt 
egy közösség és termelték a zöldséget. Miután odament egy misszionárius és elkezdett nekik 
prédikálni, hogy minden lehetséges annak, aki hisz – mondta ott az Igét. Teljesen föl voltak ott 
villanyozva, hogy mi szegényke kis nép vagyunk, tehát itt valami áldás jöhet az életünkbe. Ahogy 
az Ige mondja, ha ketten egy akaraton vannak, akkor a dolgok valóságba jönnek. Elkezdtek 
imádkozni. Mivel földjeik voltak és az eladott áruból éltek meg, ott a videón lehetett látni, hogy 
olyan termésük volt, amit olvasol a Bibliában, hogy a vállukon vitték a hatalmas szőlőfürtöket és 
sárgarépákat. Azt mondja, hogy négyszer szüretelnek egy évben, mert olyan áldás jött rájuk.  

Szentjeim, ezt teszi a hit! Amikor a természetfeletti hitünket megmozgatjuk, ilyen dolgok történ-
nek az életünkben. Amikor összegyűlünk itt, akkor ott van benned a Gyógyító, ott van benned a 
gyógyulás. Ott van benned!  Ki kell mondanod! Mit kell kimondanod? Dicsőség az Úrnak, én Jézus 
Krisztusban meggyógyultam! Egészséges vagyok! Szentjeim, amikor valakiért imádkozunk, annak 
el kell fogadnia a szívében azt, hogy ő meggyógyult.  

Tudom, mert Isten a hitet megválaszolja. Nagyon sok ilyen csodát láttunk. De neked ott van a 
szívedben, ott van benned a gyógyulás. Ott van benned a Gyógyító. Mit kell tenned? Valld meg 
minden nap, hogy áldott vagy, boldog vagy, egészséges vagy, és gyarapodó vagy! Ha érzed, hogy 
valami szúr, lüktet, hasogat, akkor parancsold el, átkozd el a gyökeréig! Mert benned csak az 
munkálkodhat, ami az életet segíti elő, ami az életet munkálja. Minden más, ami nem ezt szolgálja, 
annak nincs ott a helye, azt ki kell tenned az életedből. Ki kell tenned a gondolataidból. Jézus 
nevére minden térd meghajol! Amikor hittel szólsz a problémádhoz, annak meg kell hajolnia és ki 
kell mennie az életedből. Higgyed! Mennyi idő alatt? Annyi idő alatt fog kimenni, amennyire 
hiszed. A hited mértékétől függ, hogy a dolgok mennyire fognak változni. Lehet, hogy kijössz ide, 
imádkoznak érted és meggyógyulsz. De lehet, hogy nem fogsz azonnal meggyógyulni. De akkor is 
valld meg, hogy te meggyógyultál! Lehet, hogy hazamész és azon kapod magad, hogy jé, nem fáj, 
nem szúr, nem lüktet, nem hasogat! Isten csodákra képes a hitetek által!  

Még Nyergesújfalun szolgáltunk, mikor egy hölgy először jött a gyülekezetbe. Jött, hogy neki 
másnap, vagy két nap múlva műtétre kell mennie, mert egy hatalmas daganat van a testében és ki 
van írva. Mondtam neki, hogy drága testvérem, hiszed, hogy meggyógyultál? Ő hiszi. Jó, rendben 
van, akkor e szerint cselekedünk! Nyugodtan menj el az orvoshoz, majd megnézik és keresni fogják 
a daganatot benned. Ez a hölgy elment. Először vérnyomást akartak neki mérni még a műtét előtt. 
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Nem működött a vérnyomásmérő készülék, nem bírtak vele mit csinálni. Mondták neki, hogy pár 
nap múlva jöjjön vissza, mert addig nem tudják műteni. Mondtam neki: Ne add föl! Ne törődj vele! 
Ez nem véletlen! Rendben van minden, nem lesz műtét. Amikor bekerült újból, volt vérnyomás-
mérő, viszont daganat nem volt! Megröntgenezték, nem volt daganat. Ámen! Halleluja!  

Amikor hiszed, akkor megvan neked! Halleluja! Mi az Istentől vagyunk. Isten gyermekei va-
gyunk. Isten szeretett gyermekei vagyunk. Nem azért létezünk, hogy szenvedjünk, vagy ilyesmi, 
hanem azért vagyunk, hogy használjuk Isten Igéjét, ami kétélű fegyver. Ha használod az életedben 
és szólsz a hegyhez, akkor annak a hegynek el kell mennie az életedből. Ezt Isten Igéje mondja és 
ezt neked hinned kell! Itt jön az, amikor a szíved, az elméd és a gondolatod meg fognak egyezni. 
Ekkor lesz meg neked, ekkor fog működésbe lépni. Szentjeim, Isten részei vagyunk, úgyhogy hasz-
náljuk az Igét! Azt mondja, hogy legyőztétek azokat, mert nagyobb Ő, aki bennetek van, mint az, aki e 
világban van. Nagyobb Ő, aki bennünk van! Szentjeim, sokkal nagyobb! Nem kell elcsüggedned, nem 
kell elkeseredned. Egy a lényeg, hogy ne add föl! Nagyobb, aki benned van! Nagyobb! Isten szeret 
téged! Isten jó! Ahogy Jézusnak is mondták, hogy ó, jó Mester. Azt válaszolta, hogy miért mondasz 
engem jónak? Egy a jó, csak az Isten! Isten jó! Az, hogy a világnak nincs jó istenképe, az az ő 
problémájuk. De nekünk legyen egy jó istenképünk, hogy Isten szeretet és ez nem változik. Isten 
szeretete soha nem változik!  

Felruházott olyan mennyei erővel, hogy ebben az életben fölül tudjál kerekedni a problémáid 
fölé. Fölhelyezett oda, hogy le tudj nézni a problémáidhoz és meg tudd őket szólítani, hogy 
takarodjanak az életedből! Menjenek ki, a Jézus nevében! Nem sikerült? Ne add föl! Elmélkedj, 
gondolkodj Isten Igéjén! Isten szeretet! Cselekedd meg, amit Isten Igéje mond, hittel elmélkedj és 
gondolkodj róla! Ez meg fog történni! Ne kárhoztasd magad! Ne ítéld el magad, ha valamit 
elrontottál, vagy elhibáztál, vagy úgy érzed, hogy nem jól tettél valamit. Ne ostorozd magad! Isten 
sem teszi. Isten azt mondja, hogy nem baj, gyermekem, legközelebb menni fog!  

Isten szeretete mit csinál? Mit csinál egy anyai szeretet a gyermekével? Állandóan csak a 
szeretetet sugározza felé. Bármit tesz a gyerek, akár jól teszi, akár rosszul teszi, csak a szeretetet 
sugározza felé. Semmi mást! Abban a szeretetben benne van az is, hogy neveljük és helyre tesszük 
a gyermeket. Mit tesz Isten velünk? Az Ő szeretete folyamatosan árad ki ránk. Az Ő szeretete 
folyamatosan jön felénk. Mit csinál az a szeretet? Vezet minket, kormányoz és helyre tesz minket, 
kijavít minket. Ezt teszi a szeretete! Ha valamit észrevettél, hogy elrontottad, akkor ne ostorozd 
magad! 

Emlékezzünk csak a tékozló fiúra, ott volt az atyja házában és jött egy furcsa gondolata. 
Odament az atyjához, hogy atyám, nagyon jó itt nekem, de most úgy gondoltam, hogy kérem a 
jussomat és én bizony elmegyek világot látni! Majd én megmutatom, hogy én vagyok a klassz srác, 
atyám, nem kell a te háttered, nem kell a te támogatásod, mert majd én megállok! Eljött a családi 
háztól. Elment egy országba dolgozni, ahol ott is ilyen különböző problémák, válságok voltak. 
Elment disznót legeltetni, és odáig süllyedt le, hogy már azon gondolkozott, hogy bizony jó volna 
akár a disznók eledeléből is enni, hogy valamilyen ételhez hozzájussak. Hát, jól lesüllyedt! El 
kellett jutnia erre a szintre, hogy rájöjjön, az atyja házában mégiscsak jobb, még a szolgák is jobban 
élnek, mint ő disznópásztorként. Ment a saját feje után. El kellett jutnia erre az álláspontra, hogy 
akkor most fölveszem az alázatot és visszamegyek az atyám házába, még ha csak szolgálónak is, de 
még az is jobb lesz, mint itt.  

Kezdett másképp gondolkodni! Eljuthatunk mi is egy olyan pontra, hogy én úgy gondolom, de 
aztán elérkezünk a zsákutca végéhez és falba ütközünk. Ismerd föl, hogy ezt elrontottam, elhibáz-
tam, mentem a saját fejem után, ezt nem így kellett volna! Mit kell tenned? Fordulj vissza! Nem 
emészd magad, hogy három napig vezekelsz, hogy most mit tettél, hogy tetted. Ne foglalkozz ezzel! 
Vedd észre, hogy elrontottad, vedd észre, hogy nem jó, amit tettél. Engedd meg magadnak, hogy 
elronthatod, mert ha nem, akkor feszült leszel. Legyél laza! Elrontottam? Elrontottam, jó, tanulok 
belőle! Mit tett ez a fiú? Elkezdte megváltoztatni a gondolatát. Azt mondta, hogy fölveszem az 
alázatot, megalázkodom és visszakéredzkedek az én atyám házába, mert ott még a szolgának is 
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jobb, mint nekem itt. Megtette? Megtette! Megértette! Elhibázta, elrontotta, rossz lépést tett, de 
visszafordult, elindult. Hova? Ahonnan jött. Gondolkozott, hogy mit fog mondani. Már járt az agya, 
hogy fogja elmondani, miként lesz, hogyan csinálja, de amikor közeledett a házhoz, mi történt? Az 
atyja ott várta őt. Amikor meglátta a fiút, mit tett? Megörült neki! Az atya odarohant a fiú elé, 
átölelte, megszeretgette, bíborba, bársonyba öltöztette. Azt mondta a szolgáknak, hogy a hízott 
tulkokat vágjátok le, ma ünnep van, mert megtért az én fiam. Atyám, csak szolga vagyok. Nem! 
Ráhúzta a gyűrűt az ő ujjára, te az vagy, aki voltál, mielőtt elmentél innen, a fiam, a gyermekem vagy!  

Így vagy az Atyánál, ha elrontottad és elhibáztad, Ő akkor is szeret téged. Sőt, nyugodtan fordulj 
vissza, menj hozzá vissza és meglátod az Ő szeretetét. Meglátod azt a szeretetét, ami folyamatosan 
árad ki rád. Mert Ő a szeretet és a szeretet mindenek fölött van. Isten szeretete nagyobb mindennél! 
Isten gyermeke vagy és Ő szeret téged! Ő nem abban gyönyörködik, ha elhibázod, hanem azt 
mondja, hogy én segítek neked, hogy tanuljál belőle. Én segítek neked, hogy okuljál belőle. Én 
segítek neked, hogy még egyszer ne forduljon elő. Milyen egy pici kisgyermek? Esik, kel, szokja az 
életet, de te ott vagy mögötte, mint egy támasz, segíted és tanítod. Az Atya így van, nagyban. Ő 
ugyanígy van! Az Ő szeretete ugyanezt teszi, segít nekünk. A szeretete nem tud megváltozni. A 
Biblia azt írja, hogy ha egy ház önmagával meghasonul, akkor az meg nem maradhat. Az Isten 
szeretete nem tud megváltozni. Nem tud saját magával szembe menni. Az a szeretet soha nem fog 
megváltozni! Soha! És te Isten gyermeke vagy! Nincs ítélet a hited miatt, csak szeretet. Isten szere-
tete! Halleluja! Ezt köszönjük az Úrnak! Minden dicsőség az Övé! Győztesek vagyunk az Úr Jézus 
Krisztusban!  

A prédikátor alkalom után odamegy a feleségéhez, hogy milyen volt a prédikáció. Jó, a mélység-
et kivetted, hozzátetted a hosszúsághoz. Én hiszem, hogy nem úgy jártam, de majd megkérdem a 
feleségemtől alkalom végén.  

Szentjeim, látható-e a hit? Fölmerül a kérdés. Hasonlítani a hitet talán a szélhez lehetne. A szelet 
sem látja senki, de a hatását, amit okoz, azt igen. Ilyen az isteni hit. Nem látod, de a hatását, azt 
igen, ha hiszed és elveszed, akkor látni fogod. Ez így működik! Köszönjük ezt az Úrnak! Nem most 
fogsz meggyógyulni, mert te már meggyógyultál! Imádkozunk érted, de már előtte úgy gondolkodj, 
hogy a gyógyulásod már megvan.  

1996 januárjában születtünk újjá az Úr Jézus Krisztusban és akkor még nem sokat tudtam az Úr 
dolgairól, sőt semmit. Egy cikket olvastunk, hogy van egy alkalom, egy hely, ahol meg lehet gyó-
gyulni. Volt nekem is problémám, a gyerekeknek is volt problémájuk és az orvosok azt mondták, 
hogy evvel együtt kell tudni élni. Az volt az első szó, amit kimondtam, pedig a hitről még lila gő-
zöm sem volt, hogy én evvel nem akarok együtt élni, de nem csak én, hanem a gyermekeim sem 
akarják így leélni az életüket. Kerestük a megoldást. Mit mond az Ige? Aki keres, az talál, a zörge-
tőnek megnyittatik. Kerestük mi is a megoldást! Nem törődtünk bele. Egyszer csak egy világi bar-
átom azt mondta, hogy vegyél Elixírt, abban minden bolondság benne van. Azt sem tudtam hirtelen, 
mi az az újság. Abban benne volt, hogy egy újságírónő elment egy istentiszteletre és a melléből 
eltűnt a daganat. Elolvastam, és mondtam Ibolyának, a feleségemnek, hogy ezt derítsük ki, hogy hol 
van, mert itt a helyünk. Akkor még a Bánk bán utcába jártunk. Kinyomozta, mert nem volt benne a 
cikkben a helység neve, elmentünk, és úgy mentünk oda, hogy itt meg kell gyógyulnunk.  

Jézus mit mondott, amikor elé állt a problémás ember a problémájával? Mit akarsz, hogy cse-
lekedjek veled? Uram, lássak, fussak stb. Mit mondott Jézus? Legyen a te hited szerint! Itt van ez a 
pirosbetűs varázsszó. Legyen a te hited szerint! Nem győzöm hangsúlyozni, ha itt megjelenne tíz 
Jézus, idő előtt visszajönne a te kedvedért, tízzel megsokszorozva, de nincs ott a hited, rád teheti a 
kezét, akkor sem fogsz meggyógyulni. Amikor visszament a szülőfalujába, ott is sokan nem gyó-
gyultak meg. A hit nem volt meg bennük! A hit maga nem látható, de felismerhető a csele-
kedetekből. Nagyon tetszik nekem Bartimeus, a vak koldus. Hallott ő már Jézusról, és meghallotta, 
hogy éppen arra jön. A vakok hallása nagyon kifinomult. Hallotta a rengeteg csoszogó lábat, ez 
csak Jézus lehet. Hallotta a duruzsolást. Dávidnak fia, könyörülj rajtam! Mit mondtak neki? Maradj 
már csöndben, még meghallja Jézus, ne kiabálj, mert fölvered a szomszédot, maradj már csöndben! 
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Ő annál jobban kiabált. Mit csinált Jézus? Hozzátok ide azt az embert! Nagyon tetszik, hogy még 
nem állt Jézus előtt, csak fölállt az út szélén, mert ott koldult és az első dolog, amit megtett, amikor 
fölállt, hogy levette a felső ruháját. Abban az időben nem volt fehér bot, meg egyebek, egy olyan 
ruha volt, ami jelezte, hogy ő vak, hogy segítsenek neki.  Mi volt az első cselekedete? Levette, mert 
a hit cselekedetek által nyilvánul meg. Levette, és odavezették. Mit akarsz, hogy cselekedjek veled? 
Uram, hogy lássak. Legyen neked a te hited szerint! 

Mi volt avval a bénával, amikor Jézus egy házban prédikál? Képzeld el, itt prédikálunk, egyszer 
csak nézünk fel, hogy bontják a tetőt. Jézus is ott volt és még rengeteg ember. Hordágyon vitték a 
fiút. Nem tudtak bemenni a házba, mert annyian voltak. Mit mondtak? Ne törődj vele, semmi gond, 
bemész Jézushoz! Megbontották a tetőt, ott prédikált a szobában Jézus és leengedték a lába elé a 
béna fiút. Azt mondta Jézus, hogy ez igen, na, ennek a fiúnak aztán van hite! Mi történt vele? 
Meggyógyult!  

A te hited! A hit cselekedetek által nyilvánul meg! Úgy, mint a szél. Nem látod a szelet, csak azt, 
hogy mozognak a fák, repül a kuka, az ember fogja az oszlopot, mert már lobog, mint a zászló, úgy 
fúj a szél, de magát a szelet nem látod. Ilyen a hit. A hit egy szellemi dolog. Az eredményét látod, 
de ahhoz az kell, hogy már amikor jössz a gyülekezetbe, úgy gyere, hogy ez le van zsírozva, Uram, 
ez el van intézve. Kész! A Te Igéd ezt mondja, itt nem lehet más, itt csak ez lehet! Ez a hit! Ezen 
kell nekünk épülnünk, ezt kell nekünk erősíteni, ezt kell nekünk kihegyezni, mert ez így lesz meg 
nekünk! A hit a nem látott dolgokról való meggyőződés. Meg kell győződnöd róla! A meggyőződés 
azt jelenti, hogy rendíthetetlen vagy, hogy nem tud senki sem kibillenteni belőle, akármit mondhat, 
te hiszel benne. Így jön valóságba! Így gyere előre, mert különben csalódottan fogsz távozni. Kö-
szönjük ezt a jó kis dicséretet! Hiszem, hogy feldobódtatok. Örüljünk! Örülj, Isten népe! Halleluja! 
Teljesen mindegy, mi a problémád, nekem nem kell tudnom, mi a problémád, a te dolgod, meg az 
Úré, én hiszem, hogy te Jézus Krisztusban meggyógyultál. Halleluja! Dicsőség az Úrnak! 

Egyszer szolgáltunk Nyerges környékén valahol és imádkoztunk az emberekért. Látom, a sor 
végén a nénike hajtogatja fel a szőnyeget. Odamentem és megkérdeztem, mit tetszik csinálni? Azt 
mondta, hogy keresem a rugót, ami föllöki az embereket. Mondtam neki, hogy ne ott keresse, az 
onnan jön fentről és az nem rugó, hanem Isten ereje, kenete. Dicsőség legyen az Úrnak!  

Lehet, hogy azok közül, akik néznek minket a tévé csatornán keresztül, valaki először van 
velünk. Egy nagyon fontos dolgot kell az embereknek megérteniük, hogy az ember örök életre lett 
teremtve. Az örök élet el van pecsételve bennünk. A cipőd elromlik, a ruhád kilyukad, az autód meg-
hibásodhat stb. De egy örök benned, az élet. Az örök élet, az isteni élet. Az nem romlik meg, nem 
hibásodik meg, mert az állandóan ott van. A szeretet vezényli, a szeretet hajtja. Jézus mondja, hogy 
én vagyok az út, az élet és az igazság, senki sem mehet az Atyához, hanem ha énáltalam. Ámen! 
Jézus az út!  

Ahogy Titusz mondja, hogy megjelent Isten üdvözítő kegyelme minden embernek. Ez Jézus! Az 
ember olyan, hogy szereti látni a dolgokat, ezért úgy szoktam mondani, hogy képzeljünk el egy 
hatalmas szívet, az Isten, és abból kijött a kegyelem, Jézus. Mert az Atyától jött és elhozta a kegyel-
met nekünk, hogy megtartassunk, hogy újjászülessünk.  

Amikor Jézus ott volt a kereszten, jobbra, balra ott voltak a latrok mellé felakasztva. Az egyik 
szapulta Jézust, a másik meg megvédte. Odafordult Jézus hozzá és azt mondta neki, hogy én 
mondom neked ma, velem leszel a paradicsomban. Tudjátok, hova tartunk? Ez Isten hatalmas szere-
tete és kegyelme. A paradicsomba, ott ahol Isten ülőszéke van, ahol Isten trónja van. Ezt nem min-
denki fogja meglátni, csak aki befogadja Jézust élete urának, mert Jézus által lehet odamenni. A 
paradicsomba, ahol Isten trónja van! Egy nap meg fogod látni Őt! Meg fogod látni az Atyát, azt az 
Atyát, akit most ott hordozol a szívedben, ott hordozol a szellemedben, ott hordozol a bensődben. 
Egy nap találkozol vele. Mert a mi pillanatnyi megpróbáltatásunk egy szemvillanás. El sem tudjuk 
képzelni, hogy mi az, hogy örökkévaló, mert mi időhöz vagyunk kötve. Ma, holnap, öt perc, tíz 
perc, egy óra, két óra. Időhöz vagyunk kötve, de az örökkévalóságban nincs ilyen. Örökkön örökké! 
Ez van benned! Egy csodálatos imádság által lehet bekerülni ebbe!  
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Akik néznek minket, ezt az imádságot mondják el velünk együtt! Kérem a ti segítségeteket is, 
mondjátok együtt velünk, mindannyiunk szívéből hittel szóljon ez a csodálatos imádság:  

Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia. Hiszem, hogy Jézus Krisztus meghalt az én bűneimért a Biblia 
tanítása alapján.  Hiszem, hogy Jézus Krisztus feltámadt a halálból az én megigazulásomért! Kérlek, 
Jézus, legyél az életem Ura, a Megváltója és a Gyógyítója! Drága Úr Jézus, Te lettél az életem Ura, 
Megváltója és Gyógyítója!  Én új teremtés lettem Krisztusban, a régiek elmúltak, ímé, újjá lett minden. 
Örök életet kaptam! Az Atya gyermeke lettem Jézus Krisztusban! Köszönöm neked, Atyám! Köszönöm 
neked, Jézusom! Ámen! 

Ezt, ha valaki hittel elmondta, akkor el lett pecsételve az örök életre. Megvan neki! Ez nem 
érzések alapján működik, hogy hogyan érzed magad. Hittél, kinyúltál, a szeretet megajándékozott 
és Isten gyermeke vagy! Köszönjük ezt az Úrnak! Minden dicsőség az Úré! Köszönjük az Úrnak az 
életeteket! Köszönjük, hogy itt lehetünk újból, együtt, ezen a vasárnapon is! Együtt dicsérhettük az 
Urat és együtt hallhattunk tőle. Jó együtt lenni veletek! Jövő vasárnap nagy szeretettel várunk be-
nneteket vissza! Vigyázzatok magatokra! Isten gyermekei vagytok! Győztesek vagytok! Mi kell 
még? Halleluja! 
 

*A függőleges vonallal jelzett igeversek más fordításból származnak. 
A felhasznált bibliai versek a King James kiadás számozását követik. 
 

 


